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Zápis č. 2/2024 

z jednání KMČ Jaroslavice, dne 27. 5. 2024 

 

Přítomni: V. Karola, Ing. M. Pozzi, V. Záhořák, E. Neudeková, Ing. Z. Valášek, M. Buchtík,    
                 T.  Bureš, L. Surá 
                      
Omluven: Ing. Němeček Josef, Kocourková Ivana, Zbořilová Marie 

Hosté:  p. V. Kovář (jmen. člen ZMZ), T. Sedláček (OD), PhDr. Mgr. J. Pala,   

   Ing. B. Cekotová (OD) 

Přítomno 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení programu, příp. doplnění 

2. Podněty na OD  

3. Informace předsedy ze setkání předsedů KMČ s členy RMZ  

4. Projednání ukončení členství některých členů v KMĆ 

5. Pozemek u hřiště Jaroslavice s parkovací plochou a přístupem k hřišti – seznámí p. Kovář 

6. Příprava poutě a návrhy na vydání novin Jaroslaviny 

7. Diskuze, různé nové podněty, závěr 

 

1. Jednání zahájil předseda komise p. Karola. Program byl přítomnými členy komise schválen.  

 

2. S přítomnými hosty p. Kovářem a p. Sedláčkem, pí Cekotovou byly projednány tyto akce:  

- p. Sedláček z OD informoval členy komise: 

Úprava křižovatky Anenská - vjezd do Pasíček – byl zadán nový požadavek na zpracování PD 

– projekční kancelář Pris spol. s r.o. Brno, p. Řehulka  - do 30-ti dnů bude zpracována cenová 

nabídka a s tím se musí požádat o prodloužení stavebního řízení, o stavu prodloužení 

stavebního řízení bude p. Sedláček informovat  do konce června; realizace by proběhla až 

v roce 2025 

Dotaz na prioritu: Revitalizace točny MHD Jaroslavice – je v řešení 

- pí Cekotová z OD informovala – výtluky Anenská ulice se postupně řeší, bude urgovat na TS 

i opravu výtluků v bočních ulicích. K problému s vytékající vodou z lesa u č. p. 118, kdy dle 

Lesů ČR při montáži optických kabelů byly narušeny spodní vody a situaci si máme řešit sami, 

sdělila, že s lesy ČR bude dále řešit. Místo bude dále označeno výstražnou dopravní značkou 

s upozorněním na vytékající vodu.  

 

3. p. Karola informoval přítomné o pracovním jednání zástupců Rady města Zlína s předsedy 

komisí místních částí dne 13. 5. 2024 na radnici.  

Hlavním bodem byly dotazy, informace a vysvětlení k dani z nemovitosti. 
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4. Ukončení činnosti v KMČ oznámili Ing. Valášek, p. Buchtík, p. Záhořák a pí Surá – jako 

důvod uvádí nespokojenost s daní z nemovitostí, avizované snížení daně cca o 16% je 

nedostatečné. Také poukazují na dlouhou dobu  řešení všech požadavků na odborech města 

Zlína, kdy závěrem je požadavek zamítnut a posouvání priorit z roku do roku atd.  

5. p. Kovář (jmen. člen ZMZ) – informoval o nastalé situaci s pozemky a objektem pro 

sportovce na fotbalovém hřišti. Pozemky původního vlastníka odkoupila realitní společnost a 

chce prodat pozemek i objekt městu Zlín. Buď prodají jen parkovací plochu za 3 mil. Kč nebo 

celé za 12 mil. Kč.  

Komise se přiklání k řešení situace odkoupením pozemků včetně budovy se zázemím 

sportovců.  

6. Anenská pouť – termín konání 19 - 21. 7. 2024.  

Časopis Jaroslaviny - byl odsouhlasen 12-ti stránkový časopis – osloveni o příspěvky bývalí i 

současní členové SDH, SK Jaroslavice, obě organizace slaví 90. let od založení - 

vícestránkové vydání s sebou ponese vyšší náklady, dle předběžných cen cca 24 000 Kč. 

Bude požádáno o přesun financí. Řeší p. Pala – kronikář, zajišťuje tisky, grafiku a obsah 

článků.  

p. Karola řeší organizační záležitosti konání poutě (objednávky, plakáty).  

 

7. Diskuze, různé podněty, závěr 

- p. Pozzi – opět poukázal na špatný stav komunikace Drahy, výtluky, vytékající vodu, stromy 

a keře zasahující do vozovky, která se tím ještě zužuje, 

- po těžení dřeva spol. Lesy Zlín, s.r.o. jsou lesní cesty zničené taháním dřeva, bylo by 

dobré upozornit spol., aby cesty srovnala a dala do původního stavu kvůli pochůznosti 

- pí Farkasová informovala o stížnosti vlastníka pozemku v ulici Drahy, dle sdělení pana 

Sedláčka se bude problém řešit  

- pí Farkasová seznámila komisi s interním sdělením (úkoly z veřejných setkání) ze dne           

27. 3. 2017 a 18. 5. 2022 

- p. Záhořák opětovně upozornil na umístění dopravního značení „Zóna 30“ tj. omezení 
rychlosti v obci na vedlejších komunikacích bez chodníku; 6 let je tento požadavek a státní 
správa nepovolila. Žádá schůzku se státní správou (ulice V Dolině a U Potoka a v jiných 
částech místní části, kdy takových ulic je tu mnoho). 
 
- pí Surá – DSZO opakovaně slíbila, že autobusy budou v zastávkách náměstí Míru, Školní 
čekat na přestupy z linky Jaroslavice, ale pořád se tak neděje 
 

 

V Jaroslavicích, dne 27. 5. 2024 

Zapsala: B. Farkasová Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

 


